
Forældrebestyrelsesmøde den 2.2 2023 
Kl. 17-19 

 
1) Evaluering af julearrangement 

Der var flot tilslutning 
Der var et flot overskud 

Det var meget godt at aktiviteterne var til at overskue. Holde det simpelt, så børnene 
kan nå det. 
Måske var det lidt hurtigt – tiden blev lidt knap ift. det vi gerne ville. 

Godt med pyntning af bestyrelsen efter julearrangementet. Det var hyggeligt for 
personalet at møde ind til og børnene elskede at nissen var kommet. 

2) Evaluering af julen generelt 
Dejligt at der er så god tid i julen. Der bliver hygget ekstra med børnene. De elsker 
julenissen og gaverne.  

Nissebesøgene er så gode og alle forældre har bakket godt op og skrevet breve 
tilbage efter besøg. 

God tur på museet med nissebesøg – lidt tæt på det andet besøg skolegruppen havde, 
så der var lidt sat frem. 
Kirkebesøget var ikke så godt som det plejer, da det ikke var kendte sange og 

historien var lidt lang. Men børnene elsker kirkemusen. 
Lucia var en god dag – dog lidt usikkerhed fra nogle forældre ift. hvilken gruppe det 

var, der fremførte optoget. Opfordre forældrene til at huske at se oplysninger på 
hjemmesiden ud over det vi sender ud. 
Rønbjerg julefrokost var godt. Der var tilpas med mad og tiden passede. Børnene 

havde en rigtig god dag. 
3) Kostpolitik – fremlægge, hvad vi fik ud af spørgsmålene/besvarelserne 

fra forældremødet 
Bilag kommer ud på Aula 

4) Orientering fra børnehaven (budget 22 – budget 23 – vedligeholdelse – 

personale – børn -dialogmøder mm) 
PT 55 børn - April 60 børn - Maj 35 børn - 1/7 – 38 børn. 7 på venteliste. 

Ann Kristina sendes med de børn der overgår til ØMS fra maj til aug. 
Troldestuen – Dorthe, Anni, Cecilie (på højskole) Emilie G (pmf)overtager timerne. 
Elverstuen – Pernille, Birgitte, Camilla (PMF) 

Alfestuen – Ann Kristina, Katja, Ida (PMF – stopper 1/5)) 
Katja, Birgitte og Camilla kommer til at spise madpakker sammen fra 1/5 

Pernille går på barsel midt april – der kommer ikke en vikar pga. børnetallet 
 
Satellitten kommer under Troldehøjen pr 1/8, der skal arbejdes sammen med at lave 

en fælles personalegruppe. Ledelse tæt på skal der arbejdes på. 
 

Stefan i 1.praktik – han kommer mandag og 7 uger frem. Har fokus på slåskultur, så 
det kan blive godt at få sat liv i den igen. Kører efter Michael Blume, som børnehaven 

kender allerede. 
 
Visitation- søgt om støttetimer i egen institution. Har fået 20 timer om ugen som 

Emilie T har fået. 
Affaldssortering – vi gør det heldigvis allerede og har gjort det i 2 år, så der er 

allerede fokus på det. Børnene skal passe godt på vores jord. 
Vinterferie er sendt ud.  



 
Dialogmøde med politikerne den 13/4 kl. 19.00 – afholdes på mejsevej. 

Dialogmøde den 24/10 
Bedsteforældredag 7/6 - Sommerfest den 8/6 
Strukturdebatten – der er desværre skrevet i avisen at vi skal lukke. Det skal vi ikke! 

Joan gennemgår budget 2022 
• Nye tiltag – køkken, gulv, bibliotek på alfestuen 

• Personalegode – de har fået en kaffemaskine i personalestuen 
• Væghængt borde/bænke-sæt – en på hver stue 
• Legeplads eftersyn  - alt er gennemgået og repareret. 

• Kurser  
o motorik (2 dage) alle medarbejdere skal afsted.  

o Alle uddannede Pædagoger Lotte Salling kursus – gratis via fagforening 
o Katja og Pernille – afsluttet diplom om risikofyldt leg 
o Grønne spirer kursus – også om risikofyldt leg 

o Børnesyn med Susanne Skaaning 
o Alle medarbejdere skal på førstehjælp 

o 3 afsted på scienceforløb 
 

5) Gennemgang af årshjul 

Anni gennemgår årshjulet 
 

6) SMTTE fra KIDS – vi har 3 forskellige indsatser – vi gennemgår det ene) 
Børnefællesskaber og relationer – det har personalet lavet en SMTTE over. 
Inddragelse af forældresamarbejdet. 

 
7) Kl. 18-19 – strukturdebat – papirer fra Anders Norup – forberedelse til 

vores ekstraordinære møde den 13.2. 
13.02.23 kl. 17.15 

- vigtigheden af den lille institution 
- nærhed og kendskab til alle 
- at være tilflytter og vælge en lille institution 

- at kende de andre institutioner, men stadig vælge den lille 
- det handler ikke kun om børnene, men også forældrene 

- argumenter på aula fra de andre forældre 
- anvende argumentation fra forskning 

8) Evaluering af Disko-festen. 

Den blev for kort – det måtte gerne være en længere aften 
Der var lidt problemer ift. om børnene måtte begynde at spise 

Lidt kaos – der var ikke bordopdeling med tjenere, det blev lidt rodet ift. at servere. 
Børn der var meget kede af det. Det smittede lidt på de andre børn. 
Lidt bedre organisering næste år. Evt. et fad til hvert bord, så der er mere nærhed til 

hvert bord. Det kan også skabe mere ro. 
9) Nyt fra bestyrelsen 

Gaver til fødselsdage 
Bestyrelsen anbefaler at gaverne koster 20-30 kr. 
Personale kan henvise til bestyrelsens beslutning ved forespørgsel. 

Bestyrelsen sætter en seddel op med beslutningen. 
 

10) Eventuelt. 


